
Voordragen kandidaten bestuur Afdeling Leiden e.o. 2007-2008 

 

Tim van Houten (voorzitter) 

Terug op het nest zou je kunnen zeggen. Sinds mijn 16e ben ik lid van de SP (in Leiden  

want daar ben ik ook geboren) en heb in al die jaren binnen de partij vele functies vervuld 

(bestuursfuncties maar ook congresvoorbereiding, cursussen geven etc.). Naast 

bestuurslid in Leiden was ik in de vorige eeuw al een aantal jaren voorzitter, en in de tijd 

dat we nog ‘slechts’ met twee, later drie mensen in de Gemeenteraad zaten was ik 

raadslid. Oppositie voeren, actie voeren en werken aan de groei. Het waren tropenjaren. 

Het was dag in dag uit bouwen aan een afdeling, aan een organisatie én aan 

naamsbekendheid, soms moest je (eerst) uitgebreid uitleggen wat de SP nu wel was. 

Maar we kunnen er tevreden op terug zien.  

In 1998 ben ik even wat anders gaan doen. Ik werd voorzitter van de Wijkraad 

Stevenshof, zegmaar de wijkvereniging. Toch bleef ik nauw verbonden met de partij, om 

te beginnen ben ik al jaren werkzaam op de landelijke ledenadministratie en heb de 

afdeling Leiden natuurlijk altijd op de voet gevolgd. 

Nu opnieuw voorzitter te worden van de afdeling is mooi. Néé, niet om achterover te 

leunen omdat alles bereikt is. Absoluut niet, er valt nog heel veel te doen, immers over 

vier jaar worden we in Leiden de grootste partij. En in de komende jaren gaan we ons 

duizendste lid inschrijven in Leiden. En, het allerbelangrijkste: actievoeren voor een nog 

rechtvaardiger menselijker en socialer Nederland en Leiden. Kom op aan de slag! O 

sorry, ik moet eerst gekozen worden…. 

 

Paul Day (algemeen bestuurslid) 

Net als de landelijke partij is de SP afdeling Leiden stevig gegroeid. Meer mensen tonen 

interesse in en maken gebruik van de diensten van de partij; daarbij willen steeds meer 

leden een handje helpen om de SP beter te maken. 

Naast een politieke beweging met bestuurlijke verantwoordelijkheid is het meer dan ooit 

nodig om een stabiele en professionele afdelingsorganisatie neer te zetten. Dat betekent 

o.a. een gedegen beheer van ons gebouw met alle voorzieningen als zaal, bar, kantoor, 

schoonmaak en hygiëne, hulpdienst, beheer etc. 

In het afgelopen jaar ben ik in het bestuur bezig geweest met het opzetten van een goede 

interne organisatie en mijn motivatie om in het bestuur te blijven ligt in het feit dat ik het 

werk wil afmaken. 

 

Sander Sauve (algemeen bestuurslid) 

 

Antoine Theeuwen (fractievoorzitter) 

Voor wie mij niet kent ik ben Antoine Theeuwen, huidig fractievoorzitter van de SP in 

Leiden. Ik wil mij graag kandidaat stellen voor het bestuur van de afdeling.  

Naar mijn mening is een goede koppeling tussen de fractie en het bestuur een noodzaak. 

"Geen fractie zonder actie" is het aloude SP motto, wat inhoud dat er een goede 

koppeling moet bestaan tussen het werk in de gemeenteraad en het actiewerk, dat 

aangestuurd wordt door het bestuur van de afdeling. Om dit te kunnen verwezenlijken wil 

ik graag deel uit maken van het bestuur. Verder kan ik vanuit het afdelingsbestuur 

gemakkelijk politieke kwesties doorspelen aan de leden van de fractie. Tenslotte ben ik in 



mijn rol als fractievoorzitter verantwoording verschuldigd aan de afdelingsvoorzitter en 

het bestuur. Al deze overwegingen in acht nemende hoop ik dat ik op uw steun voor mijn 

kandidatuur. 

 

Herman Veldhuis (penningmeester) 

Herman Veldhuis, 61 jaar en met de VUT. Heb mijn vrouw, Maria, altijd geholpen met 

het bezorgen van Tribunes naar afhaaladressen en met folderen. Ook heb ik met Bert 

Koppers de SP ruimte in Groenesteeg nog opnieuw in de verfgezet. Nadat ik in oktober 

2005 hoorde dat men een penningmeester zocht heb ik aangeboden de boekhouding op 

me te nemen. Heb vanuit mijn vroegere werk en het verenigingsleven ervaring met 

boekhouden. Ben inmiddels lid van de SP en na een mogelijke aanstelling tijdens de 

algemene ledenvergadering op 18 mei 2006 ook penningmeester.  

 

Hans Kokshoorn (algemeen bestuurslid)  

Ik ben Hans Kokshoorn (51)  en stel mij kandidaat voor het bestuurslidmaatschap van de 

SP afdeling Leiden. In het dagelijks leven ben ik full-time werkzaam voor een aantal 

bezwarencommissies bij de (rijks)overheid. Hoewel mijn opleiding oorspronkelijk is 

gericht op het personeelswerk heb ik er nooit een dag in gewerkt. Wél heb ik jarenlang 

o.a. in opdracht van vakbonden CAO-teksten geschreven. 

Mijn politieke zwerftocht is jaren geleden geëindigd bij de SP en sinds een jaar ben ik 

(vind ik zelf) redelijk actief als lid bij de SP-Leiden. 

Ik heb mezelf kandidaat gesteld, omdat ik het belangrijk vind dat we de groei die we 

onlangs drie keer hebben beleefd bij de Gemeenteraad-, de Tweede Kamer- en 

Provinciale Statenverkiezingen, moeten vasthouden en uitbouwen bij de volgende 

verkiezing(en).  

In de contacten met het publiek op straat heb ik gemerkt, dat het niet verzilveren van de 

verkiezingswinst in regeringsdeelname en op provincieniveau door veel mensen als een 

teleurstelling wordt ervaren.  

Door mijn deelname aan het bestuur (en in samenwerking met de collega bestuursleden) 

wil ik me inzetten om de SP afdeling Leiden de komende periode sterk te houden en klaar 

te maken voor de volgende slag. Ik zou het prettig vinden als ik me vooral zou kunnen 

richten op de contacten met de regio, Over de Rooie en de kennismaking/activering van 

nieuwe leden. 

 

Hans de Koomen (algemeen bestuurslid) 

Mijn naam is Hans de Koomen. Ik ben 56 jaar. Ik woon en werk sinds 1975 in Leiden 

noord. Ik werk in de onderwijswinkel; sinds drie jaar -wegens bezuinigingen -halve 

dagen. Drie ochtenden werk ik bij De ZijlBedrijven, als docent basiseducatie. 

Vijf middagen werk ik in de onderwijswinkel in de Driftstraat. Ik organiseer 

huiswerkbegeleiding en bijles voor scholieren van basis- en voortgezet onderwijs, wier 

ouders geen dure bijlessen kunnen betalen.  

Ook organiseer ik met een groep vrijwilligers en met het muziekcentrum van de 

onderwijswinkel kinder- en familieweekenden. De  kinderen en families die hieraan 

deelnemen zijn van nederlandse , marokkaanse, turkse, somalische en andere herkomst. 

Doel van deze weekenden is door middel van gezamenlijke activiteiten (vaak muziek en 

spel) elkaar beter te leren kennen en meer te begrijpen van elkaars achtergrond. Een jaar 



of drie geleden ben ik bij de hulpdienst van de SP begonnen . In de onderwijswinkel 

organiseerde ik jaarlijks met vrijwilligers een belasting-aangiftespreekuur, maar moest 

deze activiteit afbouwen. 

De Sp-Hulpdienst had ook belasting-aangiftespreekuren. Het belastingspreekuur van de 

onderwijswinkel is toen samengevoegd met dat van de hulpdienst. De 

belastinghulpverlening beperkt zich allang niet meer tot de maanden februari/maart, 

maar loopt in feite het hele jaar door. Iedere donderdagmorgen ben ik op het 

spreekuur van de hulpdienst, voor belasting en andere vragen en problemen.  

  

Waarom heb ik me opgegeven voor het bestuur? 

Ik wil graag meer doen met mijn 30 jaar kennis en ervaring op het gebied van 

onderwijs en welzijn. Ik vind dat er veel meer aandacht voor scholing moet komen, 

laagdrempelig en betaalbaar; taalscholing, beroepsscholing, algemene ontwikkeling en 

wat mensen verder graag zouden willen leren. 

Nederland kennisland? prachtig! Maar dan wel bij de basis beginnen! Ook moet de 

ondersteuning met bijles en huiswerkhulp voor scholieren uitgebreid worden om 

schooluitval te voorkomen. Ouders van schoolgaande kinderen met weinig 

geld moeten makkelijk aan een computer en een internetaansluiting kunnen komen.  

Veel scholieren in het beroepsonderwijs kunnen geen stage of leerbedrijf vinden, 

waardoor ze hun opleiding moeten afbreken. Een regionaal stageplatform zou hier 

misschien oplossingen voor kunnen zoeken.  

De schuldhulpverlening is voor sommige mensen niet toegankelijk, zo blijkt ook uit 

de ervaringen op het spreekuur van de hulpdienst. Dit kan verbeterd worden. 

 In Leiden wonen veel mensen van Marokkaanse, Turkse, Somalische en andere afkomst. 

Daar zien we in de SP nog niet zoveel van terug. Ik zou graag willen bevorderen dat 

zij meer zelf opkomen voor hun belangen: bijvoorbeeld op het gebied van inkomen (b.v. 

AOW- érs die voor aanvulling tot minimum inkomen naar de bijstand moeten met alle 

beperkingen van dien); onderwijs (meer mogelijkheden voor volwassenenonderwijs, 

zowel taalonderwijs als vervolgonderwijs (zoals in de tachtiger jaren Open School, 

moedermavo, etc.), huisvesting etc. Vanuit de vele contacten die ik tijdens mijn werk in 

de onderwijswinkel met hen heb opgebouwd lijkt me dat een uitdaging. 

  

En tenslotte ben ik ook gewoon nieuwsgierig naar wat er binnen een afdeling en een 

fractie allemaal komt kijken. 

Ik vind het jammer maar ik kan wegens een familieafspraak niet persoonlijk aanwezig 

zijn. 

 

Desiree van Zomeren (algemeen bestuurslid) 

Mijn voornaamste drijfveer om in het bestuur te stappen is dat ik de inhoudelijke 

politieke discussie over Leidse dossiers met de leden wil voeren. 

 Ledenvergaderingen zijn wat ingezakt en debatten zijn hard nodig om de mening van de 

Leidse SP leden te laten doorklinken in de gemeenteraad. Debatten over de 

verkeerssituatie na de RGL, parkeerbeleid, de poptempel, het jongerenbeleid, slopen van 

wijken, huisbezoeken van de sociale dienst, verzelfstandiging van de sociale dienst, 

voedselbank, etc. Regelmatige debatten op zondagmiddag moeten resulteren in 



werkgroepen die de fractie de komende jaren gaan ondersteunen met onderzoek en 

meningsvorming.  

 

Het openzetten voor discussie is ook het openzetten van de communicatie op de website: 

ons visitekaartje. Ik wil dus mij een webredactie gaan zoeken en vormen. Leidse dossiers, 

en de SP mening hierover, moet gevoerd worden met leden maar ook met 

buitenstaanders. Angst voor kritiek levert enkel meer kritiek.  

Verder zou ik graag een bijdrage leveren aan de professionalisering van het secretariaat. 

Ons ledental groeit snel en daar is een secretariaat het hart van. Dat betekent dat er een 

plaats moet zijn waar iemand de scepter over zwaait, zorg draagt voor het beantwoorden 

van alle vragen van leden, contact met hen onderhoudt, het archief beheert en verslagen 

maakt. Adreswijzigingen, telefoonnummers die niet meer correct zijn, emailadressen die 

veranderen dit alles moet professioneel door 1 persoon bijgehouden worden. Als geen 

andere plaats zou hier rust, orde en netheid moeten heersen. Een basis waar alles te 

vinden is en iedereen antwoord krijgt. 

Verder zal ik mij met hart en ziel blijven inzetten voor de terugkeer van een stedelijk 

jongerencentrum in de binnenstad van Leiden. Het verbeteren van de opvang voor 

jongeren in de buurten en de normalisering van het bedrag dat Leiden jaarlijks uittrekt 

voor jongerenbeleid. Dit bedrag ligt nu zwaar onder bv het bedrag dat 

Pijnacker/Nootdorp uittrekt voor jongeren en ook Leidschendam geeft veel meer uit aan 

jongerenwerk. Dat is een schande en daar hebben wijken en buurten in snel toenemende 

mate (over)last van. 

 

Toelichting: Het zittende afdelingsbestuur draagt de bovenstaande 8 leden voor, voor het 

nieuwe afdelingsbestuur 2007-2008. De voorzitter en de organisatiesecretaris worden als 

enige in functie gekozen. Op dit moment is er geen kandidaat voor de functie van 

organisatiesecretaris. Er was wel een kandidaat, maar deze heeft op het laatste moment 

teruggetrokken. Het nieuw gekozen bestuur zal zo snel mogelijk een kandidaat zoeken en 

deze in een eerstvolgende ALV voordragen.  


